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RADA GMINY
S~tJPIt. KONECKA
\ 'oj. ~ i~tok."'ZYskle

Protokól Nr XII/21119
z sesji Rady Gminy Słupia KaDecka

odbytej w dniu 19 wrzcśnia 2019 roku w Sali konferencyjnej Ur7.ftdu Gminy
w Słupi

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wilk utworzy! sesj, o godz. 1Of)()i po powitaniu
wszystkich zebranych oswiadczyl. że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 14 radnych. co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób.
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie pra\•...omocnych decyzji - liSIa obecności
radnycII Stl1llOU'j załącznik do niniejszego pr%kolll.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy
Sekretarz Gminy
Skarbnik Gminy
p.O. Dyrektora GZOZ w Słupi
sołtysi. zgodnie z załączoną listą obecności.

Robert Wielgopolan
Wojciech Owczarek
Jolanta Domańska
Aneta Anioł

Ad. pkt 2
Nikt me v."nosił zastrzczcn odnośnie protokołu Nr IX/201 z sesji odbytej
26 czerwca 2019 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie prLyjęła protokół.

Nikt me wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr X/20 19 z sesji odbytej
26 lipca 2019 roku. Rada Gminy w obecności ł4 radnych jednomyślnie prLyjęła protokół.

Nikt me wnosił zastrLezen odnośnic protokołu Nr XI/201 z sesji odbytej
20 sierpnia 2019 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Ad. pkt 3

W punkcie dotyeząc)1TI przyjęcia porządku obrad wnosił o przesuni~eie pkt 4f
•.Rozpatrzenie projektu uchwal y w spra\vie wyboru Rady Społecznej Gminnego Zakładu
Opieki ZdrO\votnej w Słupi" jako pkt 4a.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła następujący porządek obrad po zmianach:

l. Otwarcie scsji. powitanie obecnych i stwicrdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie i prLYjęcie porządku obrad.
3. RozpatrLenie projektów uchwał w sprawie:
a) powołania Rady Społcezncj GZOZ w Słupi
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia KOllccka na lata 2019-2033.
c) dokonania zmian \v budżecic gminy na 2019 rok.
d) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami. klubami dziecięc)1ni oraz dziennymi opiekunami.
e) ustal cni c wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.

t) upoważnicnia Wójta Gminy Słupia KOllccka do wniesienie odpO\viedzi na skargę do



Prokuratury Rejonowej we Włoszczowie i ustano\vienia pełnomocnika procesowego,
g) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupelaniających na ławników do Sądu
Rejonowego na kadencję 2020.2023,
h) wyboru ławników do Sądu Rejonowego we \Vłoszczowic na kadencję 2020-2023.

5. Omówienie sprawozdania z \',rykonania hudżetu Gminy Słupia Konecka za I półrocze
2019 roku.

6. Omówienie infonnacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy FinansO\vcj Gminy
Slupia Konecka a l półrocze 2019 roku.

7. Omówienie infónnacji z wykonania planu finansowego GZOZ za I półrocze 2019
roku.

S. Infonnacja Wójta o pracy między sesjami.
9. Interpelacje i zap)'tania radnych.
10. Odpowiedzi na pytania i interpelacje radnych.
11. Sprawy różne
12. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy Słupia Konecka.

Ad. pkt 3a

Projekt uchwaly w sprawie powołania Rady Społecznej GZOZ \\' Słupi (tre.~,: \\' =a/ąc=cniu)
przedstawił Sekretarz i poprosił o zgłaszanie kandydatów do Rady Społecznej.

Na kandydatów zgłoszeni zostali;
I. Radny Józef Skrobisz, który wyraził zgodę na kandydowanie - Rada Gminy 12

glosami ..za" przy 2 ..wstrlymujących się przyjęła kandydaturc:;:,
2. Radna Teresa Puchalska.wyraziła zgodc:;:na kandydowanie-Rada Gminy 14 glosami

"za" przyjęła jej kandydaturę.
3. Radna Zofia Młynarska, wyraziła zgodę na kandydowanie - Rada Gminy 13 głosami

..za" przy l "wstrzynlującynl się" przyjęła jej kandydaturę.
4. Radna Emilia Kołodziejczyk - wyraziła zgodł.( na kandydowanie - Rada Gminy 14

głosami ..za" przyjęła jej kandydaturę.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odcz)'tal projekt uchwały wraz z listą kandydatów i
poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy \v obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę nr XII/65/2019 w
sprawie powoi ania Rady Społecznej Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Słupi.
trdć której stallO\l'i =a/ąc:::/Iik do protokołu.

Ad. pkt 3b

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletnicj Prognozy Finansowej Gminy Słupia konccka
na lata 2019.2033 (Ircść H'=a/ąc=ellill) przedsta\viła Skarbnik J. Domańska.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
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PrLewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę nr XII/66/2019 w
sprawic zmiany \Vielołetniej Prognozy Finansowcj Gminy Słupia Konccka na łata 20ł9-
2033. trdć której stmlO\I"izałącznik do niniejszcgo protokołll,

Ad. pkl3c

Projekt uchwaly w sprawie dokonania zmian w budżecie gmmy na 1019 rok. (trdć \\'
załączcnilI) przedstawiła Skarbnik J. Domańska,

Nikt nie wnosił U\vag do prLcdstawionego projektu uchwal y wobec czego Przewodniczący
Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddał go pod glosowanie.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jcdnomyślnie podjęła uchwalę Nr XII/67/2019 w
spra\\'ie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 rok, tre:,:ćktórej stallO\l'i za/ącznik do
protoko/II.

Ad. pkl3d

Projekt uchwal y w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz
dziennymi opickunami (treść li' za/ączcniu) przedstawił Sekretarz W. Owczarek.

Nikt z radnycll nic wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odcz}13niu poddała go pod głosO\vanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jcdnomyślnie podjęła uchwałę Nr XII/68/2019 w
sprawie przyjltcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecilt9'mi oraz dziennymi
opiekunami. treść której stanowi za/ącznik do protokołu.

Ad pkt 3('

Sekretarz W. O\',rczarek przedstawił projekt ucll\ ••..aly w sprawie lIstalenia wysokości opiat za
wpis do rejestru żłobkó\v i klubów dziccięcych (treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie \vnosil uwag do przedstawionego projektu uchwały \••..obec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego OdCzj1aniu poddła go pod głosowanie.

Rada Gminy \V obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XII/69/2019 w
sprawie ustalenia wysokości opiat :la wpis do rejestru :i.lohków i klubów dziecięcych,
trcść której stanowi załąc::'/Iikdo protokołu.

Ad. pkt 3f
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Projckt uchwaly w sprawie upowazmenia Wójta Gminy Slupia KOllccka do \vniesienie
odpowiedzi na sknrg~ do Prokuratury Rejonowej we Włoszczowie i ustanowienia
pełnomocnika procesowego treść w załączeniu) przedstawił Sckrctal7 W. Owczarek.
Nikt z radnych nie wnosił U\vag do przedstawionego projektu uchwały. Prlcwodniczący po
jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.
Rada Gminy \\' obecności 14 radnych jednomyślnie podj((ła uchwal~ Nr X1I170/2019 w
spran'ie upm' •.ażnienhl \Vójta Gminy Słupia Koneck~\ do wniesienie odpon:iedzi na
skarg~ do P.-okuratury Rejonowej we \\'Ioszczowie i ustanowienia pełnomocnika
p.-ocesowego. rrdć krórcj sranowi :::a/ąc:::nikdo pmlOkollf.

Nast((pnie Przewodniczący Rady Gminy zarlądzil prL.erwę w obradach tf\vającą w godz_
11.15.11.30. po przerwie obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania 14
osób.

Ad. pkt J~

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach lIzupcłaniających
na ła\vników do Sądu Rcjonowcgo na kadencję 2010-2023 (rrC!Ść w za!ąC=C1/ill) przedstawił
Sekretarz Gminv W. Owczarek.
Nikt z radnych nic wnosił u\vag do przedstawionego projektu uchv.'ały. Przewodniczący Rady
Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.
Rada Gminy w ohccności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwal~ NI- XIII7I/2019 ',"'
sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupelaniaj1lcych na lawników
do Sądu Rejonowego na kadencj~ 2020-2023. rreść której s/mlou'i :::aląc:nik do pr%kO/li.

Ad. pkt Jh
Sekretarz W. Owczarek przedstawił pokrótce kandydatk'{ na ławnika. Wyjaśnił. że wpłynął
jeden wniosek na ławnika. Następnie zostal powołany zespół opiniujący ławników, który
dokonał analizy dokumentów złożonych przez kandydata.
Następnie odczytano POZ)1ywną opinię Zespolu opiniującego ławników. Komisja nie
st\vicrdziła żadnych uchybień w kandydaturach.

Rada Gminy jednomyślnie ustaliła 3-osobowy skład Komisji Skrutacyjnej w celu
pr;:eprowadzcnia czynności związanych z wyborem ławników na kadcncj~ 2020.2023.

W wyniku wyboru w skład Komisji Skrutacyjnej weszli:
Radna T. Puchaiska - wyrazi la zgod<tna pracę w komisji
Radna E. Kołodziejczyk - w)Taziła zgodtt na pracę w komisji
Radny S. Komisarczyk - wyrazi I zgodę na prac'{ w komisji
Radny P. Zięcik - wyraziła zgodę na pracę w komisji

Rada gminy jednomyślnie przyjęła PO\\"'yższyskład Komisji Skrutacyjnej.
Nast'{pnie Komisja prLystąpila do przygotowania kart do głosowania.
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W wyniku prLcprowadzoncgo glosowania tajnego. zgodnie z OdCZ)1anym przez
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołem wybraną na ławnika do Sądu
Rejonowego wc Włoszczowic została kandydatka: Lena Gąsior 12 glosami ..za" i 2
•.pr.lcciw'".
Tym samym Rada Gminy podjęła uchn"alę Nr X1I172/219 w sprawie wyboru ławników do
Sądu Rejonowego wc \Vloszczowic na kadencję 2020-2023. tr{':-.:ćktórej stanowi załącznik
do protokołu.

Ad. pkt 4

Spra\vozdanie z wykonania budżetu Gminy Słupia KOllccka za I półrocze 2019 roku (treść w
załączeniu) przedstawiła Skarbnik J. Domańska.
Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad. pkt5
Skarbnik J. Domańska przedstawiła infonnację o kształtowaniu się Wieloletniej Prob'llOZY
Finansowej Gminy Słupia Konecka za ł półrocze 2019 roku (treść H' załqczeniu).
Nikt nie wnosił uwag do przedsta\vioncj infonnacji.

Ad. pkt 6
łnfonnację z wykonania planu łinansowego GZOZ za I półrocze 2019 roku (trdć \I'

załączeniu) przcdstawił Przewodniczncv Radv Gminy.
Nikt nic wnosił uwag do pr/.cdstawioncj inłonnacji.

Ad. pkt 7
W punkcie dotyczącym inłonnacji Wójta o pracy mi~dzy sesjami WÓjt nadmienił. że w
omaWiany111okresie m. in.:

odbyły si~ uroczyste dożynki b'Tninne wraz z mszą i uroczystościami na placu
festynowym.
trwa realizacja projektu GOPS ..Zielone Światło".
rozmowy z WFOŚ w sprawie dofinansowania zbiórki folii.
odbyła si~ rekonstrukcja bitwy pod Białym Lugiem.
tf\\'ały prace związane z przystosowaniem budynku po gimnazjum pod przedszkole
gminne.
realizacja wniosków na remonty dróg gminnych
-reprezentowanie gminny na uroczystościach w sąsiednich gminach.

Ponadto zaprosił wszystkich obecnych na sesji do udziału w rajdzie rowerowym
organizowanym przez Gminę w najbliższą sobotę.
Ad pkt 8
W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabrali:
Radny W, Wójcik pytał kiedy będzie realizowany remont drogi Ruda Pilczycka Malik.
Ponadto pytał czy gmina posiada infonnację na temat parkingu dla ciężarówek. który
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podobno powstaje w Rudzie Pilczyckiej.
Radny M. Gwóźdź podzi~kował za remont drogi WÓlka Mogiclnica-Lasocin. Pytał ponadto,
kiedy będzie realizowany projekt budowy boiska prl)' Szkole Podstawowej w Wólce.
Radny S. Komisarczyk zgłosił do naprawy prLcpust na drodze polnej.
Radnv S. Bamik pytalowycięcie drlcwa pr.ty skrLyżowaniu dróg powiatowych.

Ad. pkt 9

\V odpowiedzi na interpelacje i zapytania raJnych Wójt odnośnie parkingu w Rudzie
Pilczyckicj. że nie wpłynęła do urLttdu gminy żadna oticjalna infonnacja (1 budowie takiego
parkingu. W chwili obecnej działka ta została przez właściciela utwardzona i nic poza tym. W
temacie tirobri Ruda Pilczycka Malik wyjaśnił. że trwają prace i rozmowy na temat
ograniczenia tonażu na tej drodze.
W temacie boiska w Wólce wyjaśnił. że inwestycja została przeniesiona na następny rok z
uwagi na czas wykonania. W chwili obecnej zostało go już niewiele. a i jesicnna aura nie
sprL.yjatakim pracom. Odnośnie drL.ewawyjaśnił. że zostało ono zgłoszonc do Zarządu Dróg.
Jednak żadne prace me zostały tam przeprowadzone. Przepust na drodze polnej zostanie
wykonany.

Ad. pkt 10
W sprawach różnych glos zabrali:

Radna T. Puchaiska p)'tała o funkcjonO\vanie przedszkola \V Słupi. godziny zajl.tć. dojazd i
dożywianie dzieci.
WÓjt nadmienił. że obecnie działają tam 3 oddziały. Dzieci uezą sit( tam bezpłatnie.
Dowożone są przez rodziców. Posiłki natomiast są przygotowywane w Szkole Podstawowej
\V Wólce i dowożone do przedszkola \V specjalnych pojemnikach.
Sołtys wsi Biały Lug-Słomiana J. Skiba pytał o realizację czyszczenia stawu \V ramach
funduszu sołeckiego.
WÓjt nadmienił. że zadanie to zostanie zrealizowanc najprawdopodobnicj do kOllcamiesiąca.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porL.ądku obrad Przewodniczący
Rady Gminy o godz. 12.30 zamknął posiedzenie XII sesji Rady Gminy Słupia Konecka.
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Protokół za\•...iera 6 stron.
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